

To whom it may concern

To company-users of software

The city of Stansstad
20 August 2009

Dear Sirs,

The company **Audatex GmbH**, located at Rotzbergstrasse 1, 6362 Stansstad, Switzerland (Registration Number CH-170.4.002.309-3), is an owner (right holder) of the following software (databases): **AudaShare, AudaPad Web, and other software and databases distributed under trademark Audatex**. By this letter Audatex GmbH confirms that limited liability company "Audatex" (OGRN 1037739902925) is official re-seller/distributor of Audatex GmbH in the Russian Federation and has all rights and powers to grant your organization nonexclusive rights to the software mentioned above.

Audatex GmbH confirms that conclusion of a license agreement between LLC "Audatex" and your organization, and performance of this license agreement, will not be regarded as any infringement by your organization of exclusive rights of Audatex GmbH to the above software.

Audatex GmbH agrees with granting by LLC "Audatex" to your organization nonexclusive rights to use the abovementioned software in the scope and by methods or ways as indicated in the license agreement to be concluded.

Yours sincerely,

Legal Counsel and Managing Director
(position within the company)

Barbara Schneider / 
Name signature

Stamp: **Audatex GmbH**
Unternehmerzentrum
Rotzbergstr. 1
6362 Stansstad

Official Certification see reverse side

Official Certification

Seen for authentication of the reverse side signature, affixed in our presence by

Ms. **Barbara SCHNEIDER**, Swiss citizen of Belmont-sur-Yverdon/VD, in Hüttwilen, Switzerland, identified by identity card,

who is entered in the Register of Commerce of the Kanton of Nidwalden as manager with the right to sign jointly by two for the

Audatex GmbH, with registered head office in Stansstad.

The inspection of the commercial register has taken place directly before the official certification by internet inquiry.

Zürich, 21st August 2009
BK no. 45740/vw
Fee CHF 30.00



NOTARIAT ZÜRICH (ALTSTADT)

M. Müller-Smit, Notary Public

APOSTILLE
(Convention de la Haye du 5 octobre 1961)

1. Land: Schweizerische Eidgenossenschaft, Kanton Zürich
Country: Swiss Confederation, Canton of Zürich
Diese öffentliche Urkunde / This public document

2. ist unterschrieben von.....
has been signed by M. Müller-Smit

3. in seiner Eigenschaft als.....
acting in the capacity of Notary Public

4. Sie ist versehen mit dem Stempel/Siegel des (der) bears the stamp/seal of
Notariat Zürich (Altstadt)

5. In / to 8090 Zürich / 8090 Zurich
6. am / the 21. Aug. 2009.....
Bestätigt / Certified

7. durch die Staatskanzlei des Kantons Zürich
by Chancery of State of the Canton of Zürich

8. unter / under Nr. 15227/2009

9. Stempel / Siegel / Stamp / seal
10. Unterschrift / Signature [Signature]

30.-



A. Bachmann

По месту требования

Компаниям-пользователям
программного обеспечения

г. Штансштад
20 августа 2009 г.

Уважаемые господа,

Компания **Аудатэкс ГмбХ**, расположенная по адресу: Швейцария, 6362 Штансштад, Ротцбергштрассе 1 (регистрационный номер CH-170.4.002.309-3), является собственником (правообладателем) программного обеспечения (баз данных): **AudaShare, AudaPad Web, и иного программного обеспечения и баз данных, распространяемого под товарным знаком Audatex**. Настоящим письмом Аудатэкс ГмбХ подтверждает, что общество с ограниченной ответственностью «Аудатэкс» (ОГРН 1037739902925) является официальным распространителем/дистрибьютером Аудатэкс ГмбХ в Российской Федерации и имеет все права и полномочия на передачу вашей организации неисключительных прав на программное обеспечение, указанное выше.

Аудатэкс ГмбХ подтверждает, что заключение лицензионного соглашения между ООО «Аудатэкс» и вашей организацией, а также исполнение этого лицензионного соглашения не будет рассматриваться как нарушение со стороны вашей компании исключительных прав Аудатэкс ГмбХ на программное обеспечение.

Аудатэкс ГмбХ соглашается с тем, что ООО «Аудатэкс» передает вашей организации неисключительные права на использование указанного выше программного обеспечения в объеме и способами, указанными в заключаемом лицензионном соглашении.

С уважением,

(должность)



Ф.И.О.

М.П.(при наличии)

(подпись)
Audatex GmbH
Unternehmerzentrum
Rotzbergstr. 1
6362 Stansstad